
ŠKOLA ZA KLASIČNI BALET 
ZAGREB, Ilirski trg 9 
Klasa: 601-01/17-01/02 
Urbroj: 251- 99-01-17-02 
Zagreb, 30. siječnja 2017. godine 
 

ODLUKE I ZAKLJUČCI 
sa  38. sjednice Školskog odbora Škole za klasični balet, 

održane  u ponedjeljak, 30. siječnja 2017. godine  u 13.00 sati 
Zagreb, Ilirski trg 9 

 
Prisutni članovi Školskog odbora: 
KRUNOSLAV KRALJ, predsjednik, IGOR SEDMAKOV, VESNA PERAK, DUBRAVKA 
DUJMOVIĆ,  IVANA RORA 
Odsutni: SNJEŽANA ABRAMOVIĆ MILKOVIĆ – ispričana, MIRJANA STEPIĆ - 
ispričana 
Ostali prisutni: LIDIJA TREŠĆEC – BOBETKO, ravnateljica, IVANA HLADIKA, 
voditeljica računovodstva 
Zapisničar: VESNA PERAK 

D n e v n i    r e d : 
 
1. Potvrda odluka sa  prethodne sjednice 
2. Donošenje Godišnjeg obračuna za 2016. godinu 
3. Donošenje odluke o zasnivanju radnog odnosa –  
      nastavnik/ca korepetitor na neodređeno, puno radno vrijeme  
4. Razno    

 
AD 1. 

O d l u k a : 
 

Potvrđuju se odluke i zaključci sa  37. sjednice Školskog odbora Škole za klasični balet 
održane 21. prosinca  2016. godine. 
 
AD 2.  

O d l u k a  : 
 

Donosi se  Godišnji obračun za 2016. godinu. 
(Godišnji obračun nalazi se u privitku zapisnika).  
 
AD 3.  

O d l u k a : 
Daje se suglasnost za  zasnivanje radnog odnosa i zaključenje ugovora o radu na neodređeno, 
puno radno vrijeme od 31. siječnja  2017. godine na poslovima nastavnik korepetitor sa Teom 
Dukuć, magistrom muzike (sveučilišni diplomski studij klavira).  
 
AD 4.  
 
Na upit članova Školskog odbora ima li novosti u svezi rješavanja prostornih  problema,  
gospođa Trešćec –Bobetko navodi da je trenutno nepromijejena situacija i da će Škola do 
kraja tekuće školske godine raditi na pet lokacija na kojima i trenutno radi. 
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Nova je informacija  u svezi mogućnosti korištenja prostora bivše Studenstke poliklinike na 
Trgu hrvatskih velikana, o čemu su upit postavili nastavnici i roditelji. Prostor ima oko  
5000m², sastoji se od  podruma, potkrovlja, kata sa više ulaza i u vlasništvu je HAZU. Ideja je 
bila da se u taj prostor smjesti Glazbena škole Pavla Markovca, koja radi također na pet 
lokacija. Glazbenoj školi nije potreban cijeli taj prostor, a HAZU nije pristala da iznajmi samo 
dio. Ravnateljica se obratila ravnatelju Glazbene škole i predložila da  Škola za klasični balet 
koristi dio prostora, čime se ravnatelj Glazbene škole suglasio, jer je prostor dovoljan za obje 
škole i trajno bi riješio njihove prostorne probleme. S tom idejom upoznat je Gradski ured, ali 
je  na žalost prijedlog odbijen. Gradskom uredu se ideja dopala, ali je problem  u realizaciji, 
odnosno u financijskim sredstvima: prostor iziskuje adaptaciju, a budući nije u vlasništvu 
Grada, i plaćanje najamine. Radi se o velikoj površini pa bi i najamnina bila velika. Grad neće 
ulagati u zgradu koja nije u njegovom vlasništvu,  već traži odgovarajući prostor u svom  
vlasništvu. 
Tako je ponovo aktualiziran prostor biviše vojarne u Vlaškoj ulici. Taj prostor je 2007. godine    
zaključenjem sporazuma Vlade i četiri škole: Škole za klasični balet, Škole suvremenog plesa 
Ane Maletić, XVIII. Gimnazije te Birotehničke škole bio namijenjen rješavanju njihovih 
prostornih problema. Projekt nije ostvaren. Prostor koji osim ulične  ima i 3 dvorišne zgrade,  
prazan je i propada. Sada je aktualiziran idejom da se tamo preseli naša škola, Glazbena škola 
Pavla Markovca  i jedna gimnazija (vjerojatno XVIII. Gimnazija). 
Ovaj prijedlog treba odobriti i Gradska skupština, a kako su uskoro lokalni izbori, prijedlog 
neće sada u realizaciju. Radi se o dugoročnom projektu, koji bi riješio prostorne probleme 
Š00le, zadovoljio lokacijom roditelje, jer je u centru, vrlo dobro prometno povezan, a postoji i 
mogućnost izgradnje parkirališta. 
Na upit o kojoj se površini radi, ravnateljica navodi da je to 1600 - 1800m² i 6 baletnih 
dvorana, jer je već 2007. godine sačinila prijedlog prostornih potreba Škole za klasični balet. 
Na upit radi li se o gradskom prostoru, ravnateljica potvrđuje i navodi da je prostor vojarni 
bio u vlasništvu Republike Hrvatske, pa je i to možda bio razlog da se nije 2007. realizirao 
projekt, ali je izvršen dogovor Grada i Države, te je prostor prenesen u vlasništvo Grada 
Zagreba. Prijedlog uređenja prostora u Vlaškoj ulici za potrebe škola razmatran je na kolegiju 
u Gradskom uredu,  potvrđen je kao ideja, ali put do realizacije je dug. 
Gospodin Igor Sedmakov pita da li je taj prijedlog negdje zapisan. 
Ravnateljica odgovara da ju je o navedenom izvijestila gospođa Mila Jelavić, zamjenica 
pročelnika Gradskog ureda, nakon sastanka kolegija, te da pretpostavlja da se vode zapisnici 
kolegija. 
Na upit koje prostore će Škola koristiti slijedeće školske godine, ravnateljica odgovara da  je 
sa ZKM-om potpisan ugovor do kraja školske godine, tako sa HNK i Ansamblom  Lado.  
 
 
Dovršeno u 14.15 sati. 
 
 
Zapisničar:                                                                      Pedsjednik Školskog odbora: 
 
 
VESNA PERAK                                                             KRUNOSLAV KRALJ, prof. mentor 
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